
Generalforsamling i grundejerforeningen Bjergfyrvej/Skovfyrvej   

8.oktober 2015 kl 19.00 i SFO mødelokale på Tornby skole 

1. Valg af dirigent 

   Kurt Severinsen blev valgt til dirigent og indledte mødet med at konstatere at mødet var lovligt 

indvarslet i hht foreningens vedtægter. 

2. Formandens beretning. 

   Peter Skovgaard  aflagde beretning. I korte træk: Vi var heldige med at vinteren var snefattig, så 

der skulle ikke ryddes ret meget. Gartneren har været at tilse bevoksningen i kummerne. Beboerne 

opfordres også til selv at holde øje med dem. Den kommunale grund er et tilbagevendende problem, 

da kommunen ikke slår. Mads Kjærs maskine kunne ikke klare den kraftige vegetation, så gartneren 

har slået den en gang.  SF stenene er også et tilbagevendende problem, som Jens skulle have ordnet, 

det er foreløbigt ikke sket. Cykel/gangstien mellem Bjergfyrvej og Skovfyrvej vil snart trænge til 

vedligehold, f.eks rodbeskæring af træer langs stien og reparation af asfalt. Hunde hømhømmer er 

også et tilbagevendende problem.  

Herefter fulgte en kort snak om stien og den kommunale grund. 

Beretningen blev godkendt. 

3. Forelæggelse af regnskab. 

 Ved kasserer Jan Jacobsen . Regnskabet blev godkendt. 

4. Forelæggelse af budget.  

Bestyrelsen foreslog et kontingent for det kommende år på kr 800 pr husstand.. Dette blev vedtaget 

af forsamlingen. 

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen eller fra medlemmer. 

 Der var ingen indkomne forslag. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

  Gro Glans og Tom Arleth var på valg. Begge modtog genvalg uden modkandidater. 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

  Torben Filt og Betina Christensen blev genvalgt uden modkandidater. 

8. Eventuelt 



Følgende blev diskuteret: 

Højden på bøgepurret i kummerne.  

Myreplage under SF-sten. 

Opfordring til tilslutning til nabohjælp og opsætning af skilt desangående. 

Sten  og bomme der skal forhindre kørsel på stierne.  

Reflekser på førnævnte. 

Gartnerens indsats, som af flere af de fremmødte vurderedes til at være for ringe.  

Bestyrelsen vil se nærmere på de nævnte ting. 

 

Dirigenten hævede den formelle del af mødet. 

Derefter var der som sædvanligt en uformel snak over en bid mad. 

Referent: Gro Glans 

 

 

 

 


